
Referat FAU møtet 13:11:23  - Tjensvoll skole 
 
 

1. Godkjenning av referat og saksliste 
2. Godkjenning av ordstyrer og referent (1. trinn) 

- Referat og innkalling godkjent uten videre merknader 
 

3. Rektor informerte om aktuelle saker 
- Åpen dag onsdag 15.11. Siste forberedelser i gang. Fått oppfordringer fra 

foreldre om å se på kostnader. Har dermed redusert pris på pølser og kaker. 
Fint at foreldre tar kontakt vedr. dette. Elevene kan bruke kontanter da de 
ikke kan bruke vipps. 

- Planleggingsdag på fredag 18.11.23. 
- Ansatt ny lærer på 1. trinn. Starter på fredag 18.11.23. 
- To søknader innvilget. Midler skal gå til Sal og scene på småtrinnet og 

programmering og koding på mellomtrinnet. 
- Ønsker endringer i skolerute: planleggingsdager 2 og 3 januar. Fri inneklemt 

fredag 2 mai i stedet for andre påskedag. 
- Mål om reklamefri skole. Elevenes læremidler skal i så stor grad som mulig 

være fri for reklame. Elevene får opp filtrerte søk på Youtube, og ikke-
målrettet reklame/markedsføring via Youtube. Skal ikke få opp sponsede 
annonser ved googlesøk.  

- FAU kommenterer rektors tilbakemelding om reklame i skolen skriftlig. 
 

4. Skolemiljøutvalg starter nå i høst. FAU har en representant (Jostein Moe Hagen). 
 

5. Hjem-skole plan.  
- En stund siden planen ble oppdatert. Kan med fordel revideres. Ikke alle 

klasser sørget for fordeling på foreldremøtet. Det er uklart hva de ulike 
klassene skal bidra med. Bør tydeliggjøres hvem som har ansvaret 
(lærer/klassekontakt/FAU?). Skille mellom FAU oppgaver og 
klasskontaktoppgaver. Sørge for at informasjonen når ut til foresatte. Sissel 
og Linn tar ansvar for gjennomgangen. Frist til neste møte i januar.  

 
6. Skolemat - kommentarer 

- inntrykk av at spises lite av varmmaten, men brødmat er fin felles aktivitet. 
- kortere spisepause pga mye som skal organiseres, går tid på henting av mat? 
- allergier - sørge for at elever med allergier ivaretas ernæringsmessig (ref 

brødtilbud) 
- et tilbud som bidrar til det sosiale aspektet i vanskelige tider. 
- kan deler av midlene omfordeles til andre ting som også bidrar til det sosiale?  
- Må avvente at budsjett vedtas i desember for å se om tilbudet skal 

videreføres. 
- FAU er positive til tilbud om skolemat, men muligens i en forenklet form, 

eksempelvis uten varmmat. 
 

7. Barnevakten - vi vant et undervisningsopplegg. Opplegget omhandler nettvett. Vil 
være for de eldste tre trinnene, sammen med foresatte og barn. En mandag eller en 



torsdag, kl 18-20. Det blir for mange med alle fra alle tre trinnene. Forslag om 6. og 
7. trinn. 
 

8. Refleksaksjon 
- Trafikkgruppa kontakter skoleledelsen og forhører seg om hva skolen har 

behov for fra oss foreldre. 
- Undersøker også mulighet for å skaffe materiell til utdeling 

 
9. Teater-status 

- litt tregere salg i år, fikk ikke solgt ut forestillingen (350 billetter). Resterende 
billetter selges av teateret (50 billetter). Informasjonen gikk ut i flere kanaler.  

- Deler ut billettene på Åpen dag. 
 

10. Finansiering av elevtur i 7. klasse. 
- Pga. lite tid tas diskusjonen opp igjen på møtet i januar.  

 
11. Årshjul 

- ønske om å markere lærerens dag i oktober ved å gjøre noe hyggelig for 
lærerne på skolen før jobb. 

 
12. Eventuelt 

- Kasserer går av og det må velges ny på neste møte. 
- Forslag om mobilfri skole. FAU stiller seg positivt til dette. Saken tas opp i SU 

og skolemiljøutvalget.  


